
Zápisnica č. 1/2022 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 28.2.2022      

v zasadačke obecného úradu o18,00 hod. 

 
Prítomná: Ing. Andrea Michalková, starosta obce  

Prítomní poslanci: Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban  

Ospravedlnení poslanci:  Martin Kallai 

Neospravedlnení poslanci:   
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

 

1. Otvorenie 
2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

3. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

4. Určenie overovateľov zápisnice 

5. Zasadnutie krízového štábu obce 

6. Právne služby obce 

7. Plán akcií na rok 2022 (MDD, Memoriál, Futbal, Stretnutie veteránov, Posedenie s dôchodcami, Mikuláš) 

8. Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov starostu obce, kontrolóra obce 

9. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2021 

10. Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie január-jún 2022 

11. Zabezpečenie spolufinancovania projektu: Zvýšenie energet. účinnosti hospod.budovy  

12. Nájom potravín – dodatok k zmluve 

13. VZN MŠ poplatky za stravu - réžia 

14. VVAK – akcie spoločnosti 

15. Úroveň vytriedenia odpadu – podaná žiadosť o dotáciu Envirofond 

16. Rôzne 

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Ing. Andrea Michalková privítala prítomných na prvom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2022. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 1. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 3./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 

Starostka obce informovala prítomných, že na základe predchádzajúceho uznesenia zaslala list na 

prokuratúru ohľadne možnosti zrušenia vecného bremena zo zákona.  
 

 

K bodu 4./ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Ing. Andrea Michalková 

Overovatelia zápisnice: p. Veronika Tomková, p. Ján Urban 

    

 

 



Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 5./ Zasadnutie krízového štábu obce  
 

Starostka obce predložila členom krízového štábu obce žiadosť Červeného kríža Košice-okolie 

o pomoc pri zriadení dočasného útočiska pre obyvateľov Ukrajiny, ktorí utekajú pred vojnou. 

Členovia KŠ ako aj členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili možnosť zriadenia útočiska pre 

30  osôb a prípadné náklady na humanitárnu pomoc do 1000,- Eur.  

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 6./ Právne služby obce 
 

Starostka obce predložila členom OZ návrh Zmluvy o poskytovaní právnych služieb s advokátskou 

kanceláriou doc. JUDr. Jozefa Sotolářa, PhD., ktorý by poskytol obci právny rozbor veci – 

spracovanie podrobného odborného stanoviska vo veci vlastníctva nehnuteľnosti – obecnej 

komunikácie v Kúte, posúdenie úkonov a postupov orgánov obce, právne posúdenie majetkovo 

právneho usporiadania miestnej komunikácie v kontexte prístupu k ostatným pozemkom, 

odporúčané postupy pre obec a návrhy riešení-konkrétnych úkonov, súvisiace právne problémy 

a významné okolnosti, a to všetko v nadväznosti na platnú právnu úpravu. Členovia OZ jednohlasne 

súhlasili so zmluvou o poskytovaní právnych služieb a spôsobe riešenia celkovej situácie.    

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 



 
 

K bodu 7./ Plán akcií na rok 2022 
 

Starostka obce predložila členom OZ plán akcií na rok 2022. Po vzájomnej debate bol plán akcií 

a čerpanie prostriedkov na ich realizáciu odsúhlasený nasledovne: 

 
Akcie v roku 2022 

MDD   

Memoriál, Futbal slobodní/ženatí   

Stretnutie veteránov 

Posedenie s dôchodcami 

Mikuláš 

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 8./ Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov starostu obce, kontrolóra obce 
 

Starostka obce informovala členov OZ, že do podateľne obecného úradu bolo podané jej 

Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov a Oznámenie hlavného kontrolóra obce. 
 
 

K bodu 9./ Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2021 
 

Kontrolór obce Ing. Štefan Kacin doručil na OcÚ Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

za rok 2021. Ospravedlnil sa zo zasadnutia v dôsledku choroby. Starostka obce informovala členov 

OZ o predloženej správe.  
 

K bodu 10./ Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie január-jún 2022 

 

Starostka obce prečítala návrh Plánu kontrolnej činnosti na obdobie 1-6/2022, ktoré doručil hlavný 

kontrolór obce na OcÚ. Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili plán kontrolnej činnosti 

bez výhrad.  
 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 



 

 

 K bodu 11./ Zabezpečenie spolufinancovania projektu: Zvýšenie energet. účinnosti 

hospod.budovy 
 

V bode 11 informovala starostka obce o stave projektu zateplenia MŠ v obci. K žiadosti o projekt je potrebné 

odsúhlasiť spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových nákladov projektu. Členovia OZ 

jednohlasne odsúhlasili a schválili zabezpečenie spolufinancovania projektu „Zvýšenie energetickej 

účinnosti hospodárskej budovy v obci Nový Salaš – SO 02 budova Materskej školy“, 5% z celkových 

oprávnených výdavkov 40.248,66 Eur v sume 2012,43 Eur, IROP-CLLD-Q071-512-005. 

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 12./ Nájom potravín – dodatok k zmluve  
 

V bode 12 informovala starostka obce o ukončení platnosti dodatku k Zmluve o nájme s pani Orosovou pre 

priestory potravín. Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili Dodatok k Zmluve o nájme, v ktorom sa 

nájom za rovnakých podmienok predlžuje o jeden rok od podpisu zmluvy.  

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

  

K bodu 13./ VZN MŠ poplatky za stravu - réžia 

 

V bode 13 informovala starostka obce prítomných členov OZ o celkovej finančnej situácii v MŠ Nový Salaš 

a o výške príspevku zákonných zástupcov na stravu a réžiu. Členovia OZ sa zhodli na tom, že je potrebné 

požiadať obec Slanská Huta o dotáciu vo výške doplatku na deti zo Slanskej Huty, keďže obec Nový Salaš 

dopláca nielen na deti z Nového Salaša ale aj zo Slanskej Huty.  

 

K bodu 14./ VVAK – akcie spoločnosti  

 

V bode 14 informovala starostka obce prítomných členov OZ o skutočnosti, že akcie ktoré má obec 

v spoločnosti VVAK boli odovzdané starostke obce osobne. Sú uložené v trezore na OcÚ. Z uvedeného 

dôvodu je potrebné zrušiť majetkový účet, aby sa zbytočne neplatili bankové poplatky. Členovia OZ 

súhlasili so zrušením uvedeného majetkového účtu:  

 

 



   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 15./ Úroveň vytriedenia odpadu – podaná žiadosť o dotáciu Envirofond 

 

V bode 15 informovala starostka obce prítomných členov OZ o vypočítanej úrovni vytriedenia odpadu za rok 

2021, ktorá sa oproti roku 2020 zvýšila na 48,82 %, čo je oveľa viac ako v roku 2020. Zároveň informovala 

členov OZ o podanej žiadosti o dotáciu na Envirofond.  

 

K bodu 16./ Rôzne 

 

V bode 16 starostka obce navrhla členov OZ, aby sa pouvažovalo o havarijnom poistení IVECA, vzhľadom 

na nedávno publikovanú kauzu havárie na Slovensku, kde vodič IVECA musel zaplatiť obci sumu za opravu. 

Členovia OZ súhlasili.  

Starostka obce navrhla členom OZ, aby sa účty ktoré obec využívala v minulom roku na prefinancovanie 

dotácie z KSK a Envirofondu zrušili, keďže sa platia zbytočne bankové poplatky. Členovia OZ s uvedeným 

jednohlasne súhlasili:  

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Neprítomní: 1 Martin Kallai 

Za: 4 Veronika Tomková, Jaroslav Dibďák, Lukáš Jacko, Ján Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

V Novom Salaši, dňa 28.2.2021 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

............................................ 

   Veronika Tomková 

 

 

............................................ 

            Ján Urban 

 

     
........................................... 

Ing. Andrea Michalková 

        zapisovateľka   



              


